
Protokół Nr XLI/12/2021 
z XLI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek VIII kadencji, która odbyła się w dniu 29 września 
2021 roku w Urzędzie Gminy i Miasta Szadek, godz. 10:00. 

 
 

Obecni Radni (lista obecności w załączeniu): 

1. Ogińska Janina – Przewodnicząca Rady 

2. Sadza Emilian – Wiceprzewodniczący Rady  

3. Kałużka Mirosław – Wiceprzewodniczący Rady  

4. Durka Krzysztof 

5. Golik Dorota;  

6. Lubiszewski Sylwester 

7. Jaruga Mirosław 

8. Król Bogdan 

9. Rudecki Robert 

10. Bralczyk Stanisław 

11. Mąkosa Leszek 

12. Mielczarek Tomasz 

13. Subczyńska Alicja 

14. Szwedzki Józef 

 
Spoza Rady obecni byli: 

1. Pani Małgorzata Mysur – Sekretarz Gminy i Miasta Szadek 

2. Pani Ewa Manios – Skarbnik Gminy i Miasta Szadek  

3. Pan Zbigniew Augustyniak – Kierownik Ref. gospodarczo-rolnego 

 

Planowane tematy:        

      1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie prawomocności. 

      2.  Przyjęcie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Szadek na lata 

2021-2031 (druk 1). 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Szadek na rok 2021 (druk 2). 

5.  Zamkniecie obrad XLI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek.  

 

Pkt 1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności.   

Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Szadek Janina Ogińska - otworzyła obrady XLI Nadzwyczajnej Sesji VIII 

Kadencji Rady Gminy i Miasta Szadek. Następnie poprzez system do głosowania zweryfikowano obecność radnych 

oraz potwierdzono prawomocność obrad.  W sesji nie uczestniczył Radny p. T. Sagan.  

 

Pkt. 2.  Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady  p. Ogińska poprosiła Radnych o przyjęcie porządku obrad. Porządek obrad sesji został 

przyjęty jednogłośnie.  

 

Pkt 3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Szadek na lata 

2021-2031 (druk 1). 

Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie nad projektem uchwały. Przedstawiła jego wyniki:  



- za podjęciem: 14 

- przeciw podjęciu: 0 

- wstrzymano się od głosu: 0 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Głos zabrał Radny p. T. Mielczarek. Zapytał o subwencję na dodatkowe zajęcia wspomagające dla dzieci, o tak 

niską wysokość tej subwencji? Jak zaznaczył Radny, wychodzi na to, że kwota jaką gmina otrzymała jest na 

zaledwie 23 godziny zajęć, na tyle oddziałów. Gdzie maksymalnie jedna grupa mogła mieć 15 godzin. Czyli nie  

stworzono nawet dwóch pełnych grup. Czy dyrektorzy w poszczególnych szkołach nie zgłosili godzin? Czy nastąpił 

jakiś błąd, nieporozumienie? Dlaczego o tak małą kwotę gmina wystąpiła? Radny poruszył także sprawę dodatków 

motywacyjnych dla nauczycieli, które, zgodnie z tym co tłumaczył Pan Burmistrz tylko chwilowo miały być 

wstrzymane. Już minęły 2 lata a dodatki nie zostały przywrócone. Stąd pytanie kiedy wrócą, czy w ogóle wrócą. 

Następnie Radny zapytał o realizację prac  remontowych w szkole Krokocicach i Prusinowicach, na które to 

zabezpieczone są środki z budżetu. A także o kolejne nakłady na żłobek w Hamentowie.  

Sekretarz Gminy i Miasta Szadek p. M. Mysur wyjaśniła, że dyrektorzy zgłaszają zapotrzebowanie na środki w 

budżecie. Na podstawie tych zgłoszeń, gmina przesyła dalej dyspozycję i wnioski o pozyskanie takowych środków. 

Jeżeli ze strony dyrektorów byłoby zgłoszone więcej, prawdopodobnie kwota byłaby wyższa. W zakresie dodatków 

motywacyjnych Pani Sekretarz objaśniła, ze zostaną one przywrócone od 1 września tego roku. W przygotowaniu 

są decyzje dla nauczycieli, dyrektorów – będzie to wyrównane od dnia 1 września. Wypłata będzie teraz już, albo 

od października z wyrównaniem od września. Jeżeli chodzi o zakres prac w Prusinowicach, Krokocicach, to więcej 

informacji będzie mógł przekazać p. Augustyniak. Natomiast jeśli chodzi o żłobek, p. Mysur wyjaśniła, że  

planowane oddanie żłobka jest na 14.10. Ponieważ umowa z Urzędem Marszałkowskim została podpisana z 

bardzo dużym opóźnieniem, środki w ramach projektu również wpłynęły później. Co za tym idzie nie można było 

podjąć pewnych czynności zgodnie z zaplanowanym harmonogramem. Trzeba było  zaangażować środki własne 

- na zatrudnienie dyrektora żłobka. Do użytku zostanie oddany dopiero 14 października. Wcześniej, nim podpisana 

była umowa w harmonogramie działalność tego żłobka  była określona na dzień 1 września. Niestety opóźnienie 

jest półtoramiesięczne.  

Pani sekretarz poinformowała, ze musi zweryfikować odnośnie środków na zajęcia dodatkowe, czy wszyscy 

dyrektorzy złożyli wnioski, czy tylko jedna, dwie szkoły.  

Radny p. Mielczarek poinformował, że jeżeli faktycznie okaże się, iż dyrektorzy złożyli tylko zapotrzebowanie 

na 23 godziny, to jako radny zwróci się do nich z pismem o wyjaśnienie, dlaczego tylko na tyle godzin. Ponieważ 

można było złożyć na kilkanaście razy więcej. Gmina w tym nie partycypowałaby kompletnie nic.  

 

W zakresie prac remontowych w szkołach w Krokocicach i Prusinowicach informacje przekazał p. Augustyniak – 

kierownik ref. gospodarczo rolnego UGiM Szadek. Wyjaśnił, że w przypadku remontu dachu w Krokocicach nie ma 

ustaleń, Pan Burmistrz z panią dyrektor bezpośrednio rozmawiali. Wiadomo, że jest zabezpieczona kwota w 

budżecie, że została znaleziona firma, która ma oszacować ile metrów kwadratowych świeżej papy trzeba położyć. 

W oparciu o to, ta kwota zostanie ustalona. W zakresie dachu szkoły w Prusinowicach, wiadomo, że jest z gonta 

bitumicznego, przecieka. Pojawiła się możliwość pozyskania środków rządowy funduszu inwestycji lokalnych dla 

gmin, w których funkcjonowały państwowe gospodarstwa rolne. Składaliśmy tam wniosek, zrobiona została 

dokumentacja, zakładająca wymianę pokrycia dachu na nowe blaszane, z blachodachówki,  z wykonaniem, 

orynnowaniem. Kwota kosztorysowa ponad 600 tys. zł. Dofinansowania nie dostaliśmy. Dach jest niestety tam 

spadzisty. Potencjalny wykonawca ma oszacować gdzie są te przecieki, czyli  jest to połać dachu konkretna, czy 



przy kominach. Po oszacowaniu tego wszystkiego będą prowadzone rozmowy co do zakresu robót. Póki co w 

pierwszej kolejności wykonawca realizuje działania na szkole w Szadku. Jak skończy przejdzie na Prusinowice. 

Wtedy będą podejmowane ustalenia co do zakresu konkretnego, ilościowego, powierzchniowego.  

Radny zwrócił się także z tematem wylewającej rzeczki w Rzepiszewie. Mieszkańcy Rzepiszewa wystąpili do 

urzędu gminy z prośba o dostarczenie kilu wywrotek ziemi, celem usyopania wału. Radny dodał, że mieszkańcy 

rozmawiali z Wodami Polskimi, które zarządzają rzeczką. Okazuje się, że korycie znajdujące się betonowe płyty, 

które powodują spiętrzanie wody. Zdaniem Wód Polskich najlepiej byłoby zlikwidować te płyty, co spowoduje lepszy 

przepływ wody. Radny zapytał, czy gmina dostarczy około 8 wywrotek ziemi na usypanie wału, czy mieszkańcy 

sami mają wystąpić do Wód Polskich o ewentualne zlikwidowanie płyt, czy znajdujących się pod wodą, czy wystąpi 

o to urząd?  

Kierownik ref. gospodarczo- rolnego poinformował, że rzeczka jest w zarządzie Wód Polskich, które podejmują 

wszelkie decyzje. Wiadomo, że mieszkańcy, którzy legalnie występowali do Wód Polskich a posiadają kładki,  

zawierają umowę z Wodami Polskimi, płacą dzierżawę, mają ustalenia. W kwestii obwałowania problem stanowi 

dojazd w to miejsce. Mieszkańcy rozmawiali z Panem Burmistrzem również.  Zgodnie z KPA właściciel może złożyć 

bezpośrednio do Wód Polskich pismo. Jeżeli  złoży do urzędu, to  urząd pisma stosowne prześle zgodnie z KPA 

do Wód Polskich. Tak więc mogą bezpośrednio sami kierować, mogą przez urząd.  

Radny M. Kałużka poinformował, że gospodarstwo znajdujące się w Rzepiszewie,  zalewane przez rzeczkę jest 

usytuowane na niskim terenie. Znajduje się tam stary mostek pobudowany 30 lat temu, służący do przejazdu. W 

temacie prowadzone są rozmowy z sąsiadami.  

Pani sekretarz poinformowała, że w zakresie subwencji na dodatkowe zajęcia w szkołach, dokładnie wpłynęły dwa 

wnioski: szkoła podstawowa w Szadku złożyła wniosek na zwiększenie kwoty o 1050 zł to będzie 15 godzin oraz 

szkołą w Prusinowicach na 560 zł, to jest na 8 godzin.  

Radny Mielczarek zaznazył, że z wiedzy jaka powziął, w chwili obecnej są odwoływane zajęcia dla dzieci. Jest 

informacja podana, że zajęcia nie będą się odbywały.  

Przewodnicząca Rady p. Ogińska podkreśliła, że trzeba zapytać bezpośrednio dyrektorów szkól, z jakiego powodu 

tylko na tyle godzin zajęć wyrównawczych złożyli zapotrzebowanie.  

Pkt 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Szadek na rok 2021 (druk 2). 

Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie nad projektem uchwały. Przedstawiła jego wyniki:  

- za podjęciem: 14 

- przeciw podjęciu: 0 

- wstrzymano się od głosu: 0 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Pkt 5. Zamkniecie obrad XLI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek.  

Przewodnicząca Rady dokonała zamknięcia obrad  XLI Sesji Rady Gminy i Miasta Szadek. 

 
 
 
 
Sesja została utrwalona nagraniem audio-wideo, dostępnym na stronie internetowej urzędu.  

 
 

Protokolant                                                                                                                   Przewodnicząca Rady  

E. Lubiszewska                                                                                                               Janina Ogińska 


